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Protokoll fört vid Årsmöte nr 73,5 iuti 2018.

25 personer deltog i mötet

§r.
Ordföranden för kvällen Biörn Eriksson öppnade mötet
Björn informerade om att Kjell Persson drabbats av sjukdom och därmed ej kunde
närvara.

§2.
Dagordningen godkändes.

§3.
Björn Eriksson valdes till ordförande för möteL

§4.
Lars S§utare valdes dll sekreterare ör mötet

§5.
Till iusteringsmän valdes Birgitta Nilsson och Lars Melin.

§6.
Fastställdes att mötet var utlyst enli5 stadgarna.

§7.
Föregäende årsmötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.
Pmtokollet §nns att läsa på vår hemsida <http://vvr,vw.segeM a

§8.
Ordföranden föredrog styrelsens verksamhetsberättelse ftir 2017. Berättelsen
godkändes.

§e.
Revisor Per Eismar föredrog revisorernas berättelse och konsaterade att
räkenskaperna är förda i mycket god ordning. Per rekommenderade årsmötet att
godkänna att årsresultatet överförs i ny räkning. Mötet godkände rekommendationen.

§10.
Årsmötet bevilfade styrelsen ansvarsfrihet för 20L7.

§11.
Ordföranden föredrog ett förslag från styrelsen att i fortsättningen utannonsera tid och
plats för årsmötet enbart genom vägannonseringen med s§lt i början av vår väg dvs
ingen annonsering i dagspressen.
Årsmötet biföll förslaget

Då utannonseringen av årsmötet är reglerat i föreningens stadgar krävs, för den
ftireslagna ändringen, att samma beslut godkänns även vid nästa sfåmma.
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§L2.
Den utdelade resularammansfållningen för 2O1-7 visar de höga kostnaderna för
vägunderhåll, plogning och sandning under föregående år och första halvåret 2018.

Anledningen är den hårda vintern.
För att kompensera det budgeterade underskottet för innevarande år föreslår styrelsen

att årsavgiften höis med 20.000 kr till 120.000 kronor.
Årsmötet biföll styrelsens förslag.

§13.
Årsmötet godkände att styrelsemedlemmarnas årsarvode ska vara oförändrat 990 kr
och att ordfbranden får 500 kr för kostnader i samband med ordf(irandeskapet

§14.
Årsmötet godkände att revisorernas arvode förblir oförändrat 500 kr.

§1s.
Budgeten för år z}L8,,med den höfda medlemsavgifteq presenterades av kassören och

godkändes av årsmötet

§16.
Ordföranden informerade om den pöl som ofta uppstår på vägen nedanför f d Savelin

och likaså nedanför IOGT.

Den diloring som föreslagits l«äver att diket måste ta en del av f d Savelins fastigher
Detta godkänner inte den nya ägaren.
problemet måste därfbr lösas på något annat sätt Förslag finns att dosera vägbanan och

styra vattrret ner mot IOGT. Dilming skulle då kunna påbörias där f d Savelins fastighet

slutar.

Det normala vägunderhållet med grusning hyvling oeh kamning fortsätter som vanligt

§17.
Till styrelseledamöter valde årsmötet:
Hans Fryklund, omval2 år.
Blörn Eriksson, omval2 år.
Kjell Persson, omval2 år.

Lars S§utarg kvarstår 1år.
Sten Winblad, kvarstår 1 år.

§18.
Kiell Persson valdes till ordförande för 1 år.

§re.
Håkan Elffors fohansson valdes till styrelsesuppleant, representånt för SöSS, för 1 år.
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§20.
TiIl valberedning omvaldes Olle Rudolphi och fan Hedlund, bägge för 1 år.

§21.
Till revisorer för 1 år omvaldes Yngve Unosson oeh Per Eismar.

§22.
Till revisorssuppleant för 1 år omvaldes Nils Stefansson.

§23.
Informationsbladet "Vår väg" kommer att distribueras tillsammans med fakturan.

§24.
Öwigafrågor:
Inga öwiga frågor var ftiranmälda eller togs upp på mötet

§2s.
Då inga fler frågor förelåg avsluades möteL
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Justerlngsman Justeringsman
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